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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 5/2009 
Caràcter: ordinària 
Data: 29 de maig de 2009 
Horari: de 11:55 a les 14:07 h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  

 
 
 
Paer en cap 

Marta Camps Torrens,  1a Tinent d'Alcalde 
Josep Presseguer Gené,  2on. Tinent d'Alcalde 
Montse Mínguez García,  3a Tinent d'Alcalde 
Montse Parra  Albà,  4a Tinent d'Alcalde 
José Mª Alonso Fernández,  5è. Tinent d'Alcalde 
Dolors Arderiu Sabaté,  6a Tinent d'Alcalde 
Josep Barberà Morreres,  Regidor 
Oriol Yuguero Torres,  Regidor 
Jesús Castillo Cervelló,  Regidor 
Maria Rosa Ball Papiol,  Regidora 
Juan Gómez López,  Regidor 
Sara Mestres Llusà,  Regidora 
Luis Franco Bergua,  Regidor 
Neus Brocal Mañas,  Regidora 
Isidre Gavín Valls,  Regidor 
Alexis Guallar Tàsies,  Regidor 
Miquel Padilla Díaz,  Regidor 
Beatriu Obis Aguilar,  Regidora 
Montserrat Bertran Renaches,  Regidora 
Maria del Roser Rodríguez Ros,  Regidora 
M. José Horcajada Bell-lloch,  Regidora 
Enric Montanya Mias,  Regidor 
Montserrat Bergés Saura,  Regidora 
Francesc Mitjans Guardiola,  Regidor 
M. Mercè Rivadulla Gracia,  Regidora 
Ismael Zapater Zapater,  Regidor 
Jesús Gutiérrez Bustillo,  Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,  Interventor 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
Enrique Vicente Añaños,  Secretari general adjunt 
Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
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ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar l'acta de la sessió anterior feta el dia 24 d'abril de 2009. 
 
 
2.- DONANT COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L'ALCALD IA DES DEL DARRER 
PLE 
  
La Corporació resta assabentada dels decrets dictats per l'Alcaldia des del darrer Ple i que 
van del núm. 2310 fins al núm. 3075 ambdòs inclosos. 
 
 
3.- DESIGNACIÓ DE VOCALS A LA JUNTA DEL PATRONAT DE  LA FUNDACIÓ PÚBLICA 
"TEATRE DE LA LLOTJA" 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta d'Alcaldia: 
 
Primer. Designar com a patrons integrants de la Junta del Patronat de la Fundació Pública 
Teatre de La Llotja els  membres de la corporació següents: 
 
          a) President: Il·lm. Sr. Àngel Ros i  Domingo, com a alcalde president de               
l'Ajuntament de Lleida. 
          b) Vicepresidenta: Sra. Montserrat Parra i Albà, regidora de Cultura de      
l'Ajuntament de Lleida. 
          c) Vocals: 
              - Sra. Montserrat Mínguez i  García, regidora del grup del PSC 
              - Sr. Jesús Castillo i Cervelló, regidor del grup del PSC 
              - Sra. Dolors Arderiu i Sabaté, regidora del grup del PSC 
              - Sr. Oriol Yuguero i Torres, regidor del grup del  PSC 
              - Sr. Isidre Gavín i Valls, regidor del grup de CiU  
              - Sr. Aleix Guallar i Tasies, regidor del grup de CiU 
              - Sra. M. José Horcajada i Bell-lloch, regidora del grup del PP 
              - Sra. Montse Bergés i Saura, regidora del grup d'ERC 
              - Sra. Mercè Rivadulla i Gracia, regidora del grup d'ICV-EUiA 
 
Segon. Autoritzar l'Il·lm. Senyor alcalde, tant àmpliament com en dret digui possible,  per a la 
realització de tots els actes necessaris per a l'execució del procés de constitució de la 
Fundació, de conformitat amb allò previst en la vigent legislació  reguladora de les 
fundacions de Catalunya. 
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4.- NOMENAMENT DE REPRESENTANT DE L'AJUNTAMENT EN E L PATRONAT DE LA 
FUNDACIÓ PRIVADA "PIA ALMOINA DE LLEIDA" 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta d'Alcaldia: 
 
Primer.- Designar com a nou representant de l'Ajuntament de Lleida en el patronat de la 
fundació privada Pia Almoina de Lleida el Sr. Carles Alsinet i Mora, amb DNI 40.878.840-C, 
de conformitat amb allò previst en l'article 8 dels estatuts fundacionals. 
 
Segon.- Donar trasllat d'aquest acord a la fundació privada Pia Almoina de Lleida i a la 
persona designada, als efectes legals oportuns. 

 
 
5.- RATIFICACIÓ CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE LA F UNDACIÓ ECA VERITAS I 
LA PAERIA PER A L'ORGANITZACIÓ DEL "III CONGRÉS DE LA BICICLETA LLEIDA-
CATALUNYA 2010" 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta d'Alcaldia: 
 
Primer. Aprovar i ratificar el text del conveni subscrit entre la Paeria i la Fundació ECA 
Bureau Veritas, en data 27 de maig de 2009,  que té com a objectiu regular les actuacions 
que cal fer conjuntament per a l'organització i el bon funcionament del "III Congrés de la 
Bicicleta Lleida Catalunya 2010" . 
 
Segon.- Aprovar les despeses que comporta, habilitant expressament l'Alcaldia pel 
desenvolupament i execució del contingut del conveni aprovat. 
 
 
6.- RATIFICACIÓ DECRET D'ALCALDIA DE 6-6-2009 DE SO L.LICITUD DE SUBVENCIÓ 
PER AL PROJECTE DE PLA DE BARRIS 
  
Per unanimitat s'acorda ratificar el decret dictat per l'Alcaldia en data 6 de maig de 2009 i que 
en la seva part dispositiva diu: 
 
"1. Aprovar la sol·licitud de subvenció del Projecte del Pla de Barris Portal de la Magdalena - 
Noguerola, per l'import total de 19.927.774 euros, en la convocatòria per a l'any 2009 
promoguda pel Departament de Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de 
Catalunya, Resolució PTO 832/2009, de 27 de març de 2009, import sobre el qual se 
sol·licita el percentatge de subvenció màxim previst en la normativa esmentada. 
 
2. Ratificar aquesta Resolució en el proper Ple de l'Ajuntament".  
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7.- APROVACIÓ DEL TEXT DEFINITIU DELS ESTATUTS PER A LA CONSTITUCIÓ, 
JUNTAMENT AMB LA GENERALITAT, DEL CONSORCI DEL TURÓ  DE LA SEU VELLA 
DE LLEIDA 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió de Promoció Cultural i Festes, per 
unanimitat s'acorda: 
 
1r. Donar conformitat al text definitiu dels estatuts per a la constitució, juntament amb la 
Generalitat de Catalunya, del CONSORCI DEL TURÓ DE LA SEU VELLA DE LLEIDA, que 
incorpora modificacions sense canvis substancials. 
 
2n. Facultar plenament a l'Il·lm. senyor alcalde de Lleida per a la signatura dels documents i 
adopció dels acords necessaris per a la posada en funcionament del consorci. 

 
 
8.- APROVACIÓ BASES REGULADORES CONVOCATÒRIA PER A COBRIR UN LLOC DE 
TREBALL D'ADMINISTRATIU D'ALCALDIA 
  
Vista la proposta del cap de Servei de Recursos Humans, amb 18 vots a favor del grups del 
PSC, ERC i del regidor no adscrit Sr. Zapater i 9 abstencions dels grups de CiU, PP i ICV-
EUiA, s'acorda: 
 
L'aprovació de les bases reguladores de la convocatòria per a la provisió del lloc de treball 
de RESPONSABLE GABINET ALCALDIA, mitjançant el sistema de lliure designació.  

 
 
9.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CREDITS AL PRESSU POST DE 
L'AJUNTAMENT 2009 (I) 
  
Havent-se aprovat l'expedient de modificacions de crèdits al pressupost de l'Ajuntament 
2009 (I), pel Ple de l'Ajuntament en sessió de data 27 de març de 2009 i, exposat el mateix a 
informació pública al Butlletí Oficial de la Província núm. 51 de data 11 d'abril de 2009 i tauler 
d'edictes d'aquest Ajuntament, no es va presentar en contra del mateix cap reclamació, 
considerant-se en conseqüència dit expedient aprovat amb caràcter definitiu.   
 
El Ple de l'Ajuntament es dóna per assabentat de la inexistència de reclamacions a 
l'expedient de modificacions de crèdits al pressupost de l'Ajuntament 2009 (I) i del caràcter 
definitiu del mateix. 
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10.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CREDITS AL PRESS UPOST DE L'INSTITUT 
MUNICIPAL D'ACCIO CULTURAL 2009 (I) 
  
Havent-se aprovat el’expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de l'Institut 
Municipal d'Acció Cultural 2009 (I), pel Ple de l'Ajuntament en sessió de data 27 de març de 
2009 i, exposat el mateix a informació pública al Butlletí Oficial de la Província núm. 51 de 
data 11 d'abril de 2009 i tauler d'edictes d'aquest Ajuntament, no es va presentar en contra 
del mateix cap reclamació, considerant-se en conseqüència dit expedient aprovat amb 
caràcter definitiu.   
 
El Ple de l'Ajuntament es dóna per assabentat de la inexistència de reclamacions a 
l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de l'Institut Municipal d'Acció Cultural 
2009 (I) i del caràcter definitiu del mateix. 
 
 
11.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CREDITS AL PRESS UPOST DE L'INSTITUT 
MUNICIPAL D'ACCIO ESPORTIVA 2009 (I) 
  
Havent-se aprovat l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de l'Institut 
Municipal d'Acció Esportiva 2009 (I), pel Ple de l'Ajuntament en sessió de data 27 de març 
de 2009 i, exposat el mateix a informació pública al Butlletí Oficial de la Província núm. 51 de 
data 11 d'abril de 2009 i tauler d'edictes d'aquest Ajuntament, no es va presentar en contra 
del mateix cap reclamació, considerant-se en conseqüència dit expedient aprovat amb 
caràcter definitiu.   
 
El Ple de l'Ajuntament es dóna per assabentat de la inexistència de reclamacions a 
l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de l'Institut Municipal d'Acció Esportiva 
2009 (I) i del caràcter definitiu del mateix. 

 
 
12.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CREDITS AL PRESS UPOST DE L'INSTITUT 
MUNICIPAL D'EDUCACIÓ 2009 (I) 
 
Havent-se aprovat l'expedient de modificacions de crèdits al pressupost de l'Institut Municipal 
d'Educació 2009 (I), pel Ple de l'Ajuntament en sessió de data 27 de març de 2009 i, exposat 
el mateix a informació pública al Butlletí Oficial de la Província núm. 51 de 11 d'abril de 2009 
i tauler d'edictes d'aquest Ajuntament, no es va presentar en contra del mateix cap 
reclamació, considerant-se en conseqüència dit expedient aprovat amb caràcter definitiu.   
 
El Ple de l'Ajuntament es dóna per assabentat de la inexistència de reclamacions a 
l'expedient de modificacions de crèdits al pressupost de l'Institut Municipal d'Educació 2009 
(I) i del caràcter definitiu del mateix. 
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13.- APROVACIÓ DELS ESTATUTS DE LA RUTA DEL VI 
  
Vista la proposta del gerent de  l'Institut Municipal de Turisme, per unanimitat s'acorda:  
 
1r.  Sol·licitar la incorporació de l'Ajuntament de Lleida a "l'Associació de la Ruta del Vi de 
Lleida". 
 
2n. Donar la conformitat al text dels estatus de l'Associació de la Ruta del Vi de Lleida. 
 
3r.  Autoritzar l'Il·lm. Sr. alcalde, amb els poders tan amplis com a Dret calguin, per l'execució 
del present acord, la signatura de documents i actes d'adhesió, la designació de la 
representació municipal en els òrgans de l'associació i la realització de tots els actes 
complementaris que es derivin de la condició d'associat.  
 
 
14.- APROVACIÓ CONVENI MARC ENTRE COPCA, L'AJUNTAME NT DE LLEIDA I LA 
FEDERACIÓ D'ASSOCIACIONS DE COMERCIANTS DE L'EIX DE  LLEIDA PER AL 
DESENVOLUPAMENT D'UN PROGRAMA CONJUNT DE CENTRES I EIXOS 
COMERCIALS URBANS 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d'Economia, Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial, per unanimitat  s'acorda, 
 
1r. Aprovar el text del Conveni marc entre el Consorci de Promoció Comercial de Catalunya 
(COPCA), l'Ajuntament de Lleida i la Federació d'Associacions de Comerciants de l'Eix de 
Lleida per al desenvolupament d'un programa conjunt de centres i eixos comercials urbans. 
 
2n. Autoritzar a l' Alcalde per a la signatura del text del Conveni Marc entre el Consorci de 
Promoció Comercial de Catalunya (COPCA), l'Ajuntament de Lleida i la Federació 
d'Associacions de Comerciants de l'Eix de Lleida per al desenvolupament d'un programa 
conjunt de centres i eixos comercials urbans, i si s'escau per a la modificació del text del 
conveni, sempre que no siguin elements essencials i que no alterin substancialment el 
mateix. 
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15.- APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS DE L A MANCOMUNITAT 
INTERMUNICIPAL DE L'ABASTAMENT D'AIGUA DE PINYANA 
  
Vist el dictamen de la Comissió d'Economia, Promoció Econòmica i Cooperació Territorial, 
per unanimitat s'acorda: 
 
1r.  Aprovar la modificació dels articles 21.3 i 27 dels estatuts de la Mancomunitat de manera 
que presenten la següent redacció: 
 
21.3 Règim jurídic. La designació dels esmentats càrrecs ha de recaure en funcionaris 
d'habilitació estatal. Malgrat això, la Mancomunitat pot crear places pertinents en la plantilla 
de l'ens intermunicipal. Les places creades de secretaria i intervenció estaran reservades a 
personal funcionari amb habilitació de caràcter estatal. 
 
27. Comissió de Comptes. L'assemblea General designarà la Comissió de Comptes que 
tindrà les funcions previstes a la legislació de règim local. La Comissió Especial de comptes 
estarà integrada per cinc membres. Un d'ells representant de l'Ajuntament de Lleida a 
l'assemblea i la resta representants dels ajuntaments del municipis de les dues comarques. 
 
2n.  Donar-ne compte del present acord a la Mancomunitat intermunicipal d'abastament 
d'aigua de Pinyana. 
 
 
16.- CESSIÓ DEL CONTRACTE DE CONCESSIÓ PER A LA INS TAL.·LACIÓ I 
MANTENIMENT DE SUPORTS D'INFORMACIÓ A LA CIUTAT DE LLEIDA I LA SEVA 
EXPLOTACIÓ PUBLICITÀRIA 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d'Economia, Promoció Econòmica i 
Cooperació Territorial, per unanimitat s'acorda 
 
1r. L'Ajuntament de Lleida  autoritza a Clear Channel España, S.L.U., a cessionar la 
concessió a l'empresa IMPURSA SA i en conseqüència a realitzar la transferència de la 
propietat dels suports publicitaris que es detallen a l'Annex I   i que es troben instal·lats en el 
terme municipal en virtut de la concessió que es deixa sense efecte, condicionada al 
compliment previ de les condicions següents: 
 
a) Que el concessionari aboni a l'Ajuntament de Lleida l'import de 2.071,97 euros, 
corresponent als costos assumits per la retirada fins a la data, de determinats suports 
d'informació per motius d'interès públic. 
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b) El concessionari procedeixi abans del proper 25 de juny de 2009, a la retirada del  W.C. 
mòbil, instal·lat a la Plaça de les Missions de la ciutat, i a la retirada dels suports d'informació 
anomenats "TDA", instal·lats en execució del contracte de concessió esmentat, amb 
l'obligació de deixar en tots els casos, la via pública en perfecte estat. 
 
c) En cas que el concessionari no procedís a la retirada dels elements (W.C. i suports 
d'informació "TDA") a què es refereix el punt b) en la data establerta, i/o incomplís amb 
l'obligació de deixar la via pública en perfecte estat, ho executarà subsidiàriament 
l'Ajuntament de Lleida, a càrrec del concessionari. 
 
d) L'Ajuntament de Lleida, en el moment en què el concessionari hagi acomplert amb 
l'establert en el punt b), procedirà a la devolució de la fiança definitiva dipositada en data 18 
de maig de 2001 per l'empresa EQUIPAMIENTOS URBANOS, SA, prèvia deducció de les 
despeses suportades per l'Ajuntament previstes en el punt a) i en el seu cas, per l'execució 
subsidiària a què es refereix el punt c). 
 
2n.  La transferència de la propietat dels suports publicitaris es realitzarà a favor de 
l'empresa IMPURSA S.A, amb l'advertència del dret de reversió que existeix a favor de 
l'Ajuntament de Lleida a partir de la data 30 de maig del 2011.  
 
3r.  Segons s'estableix a l'article 114 c) del TRLCAP, l'empresa IMPURSA S.A haurà 
d'acreditar la seva solvència tècnica i econòmica d'acord amb el que estableix  a les 
clàusules 16 i 18 del Plec de Condicions que regeix la concessió. 
 
4t.  Que d'acord amb el punt d) de l'article 114 del Text Refós de la Llei de Contractes de 
l'Administració Pública la cessió de la concessió entre ambdues empreses s'ha de formalitzar 
en escriptura pública, de la que s'haurà de lliurar  una còpia a l'Ajuntament de Lleida.  
 
5è. Que la data de l'escriptura pública serà la data a partir de la qual la cessió de la 
concessió començarà a produir els efectes de subrogació de drets i obligacions a favor 
d'IMPURSA S.A.  
 
6è.  DELEGAR  de forma expressa a la Junta de Govern Local o a l'Alcaldia (indistintament) 
tots els actes de desenvolupament o execució del present acord 

 
 
17.- APROVACIÓ BASES I CONVOCATÒRIA DE LA 6A EDICIÓ  DEL PREMI BAULA AL 
RECONEIXEMENT D'EXPERIÈNCIES PARTICIPATIVES 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió de Cohesió Social i Serveis a les Persones, 
per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar les Bases de la Convocatòria de 2009 de Premi Baula a experiències 
participatives. 
 
2n. Sotmetre les esmentades Bases a exposició pública per un termini de 30 dies. Aquest 
acord d'aprovació es considerarà definitiu en cas que no es presenti cap reclamació durant el 
termini d'exposició pública. 
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18.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE CESSIÓ ANTICIPADA DE L'AJUNTAMENT DE 
LLEIDA D'UN TERRENY PROPIETAT DELS GERMANS FONT VID AL, DESTINAT A 
VIALITAT, SITUAT DINS DE L'ÀMBIT DE LA UA 36 
  
Vista la proposta de l'Oficialia Major, per unanimitat s'acorda: 
 
1r. APROVAR el Conveni de gestió urbanística, subscrit en data 22 d'abril de 2009, entre 
l'Ajuntament de Lleida i els germans Lucia, Domingo Ramon, Àngel Gerard, David Mariano i 
Joan Andreu Font i Vidal, per a la cessió anticipada de  part del terreny amb referència 
cadastral 2710912CG0121B0002GP, en concret 19,83 m² afectats de vialitat, inclosos en la 
Unitat d'Actuació núm. 36, per tal de destinar-los a l'obertura del carrer Nostra Senyora del 
Mig Aran a l'avinguda Prat de la Riba.  
 
2n. Notificar l'acord als interessats. 
 
3r. Publicar l'acord al Butlletí Oficial de la Província i al web de la Paeria. 

 
 
 
19.- ADDENDA AL CONTRACTE DE 20-06-2007 QUE FORMALI TZAVA LA CONCESSIÓ 
ADMINISTRATIVA D'UN TERRENY MUNICIPAL DESTINAT A LA  CONSTRUCCIÓ I 
EXPLOTACIÓ D'UNA SUBESTACIÓ DE DISTRIBUCIÓ D'ENERGI A ELÈCTRICA 
  
Vista la proposta de l'Oficialia  Major, per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar el text d'una Addenda al contracte que l'Ajuntament de Lleida i l'entitat mercantil 
ELECTRA CALDENSE, SA  varen subscriure el 20 de juny de 2007 relatiu a la concessió 
administrativa d'un terreny municipal del SUR-36, de 5000 m2, que el PGL 1995-2015 
qualifica com a Sistema d'infrastructures (IN), qualificat de domini públic, per tal de destinar-
lo a la construcció, instal·lació i explotació d'una subestació de transformació per tal de 
distribuir energia elèctrica a la zona de Lleida. Aquesta Addenda determina els termes en 
què es produirà la reubicació  de la subestació de distribució d'energia elèctrica en una 
porció d'una finca municipal, de  5.000 m2, situada a l'àmbit del SUR 11 Lleida Park, 
parcel·la  E-3. 
 
2n. Sotmetre l'Addenda a informació pública durant un termini de 30 dies, període durant el 
qual es podran formular al·legacions i reclamacions. 
 
3r. Delegar en l'Il.lm. Sr. Alcalde i/o en la Junta de Govern Local la resolució de les 
reclamacions i al·legacions que es puguin formular. 
 
4t. Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde amb els poders més amplis que en dret siguin necessaris per 
a subscriure l'Addenda i de quantes qüestions es derivin de l'execució d'aquest acord. 
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20.- CESSIÓ D'ÚS DE LA COBERTA DE LA TRIBUNA DEL CA MP D'ESPORTS A LA 
FUNDACIO PRIVADA LLEIDA 21 
  
Vista la proposta de l'Oficialia Major, per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Cessió de l'ús, per un període de 25 anys, de la coberta de la tribuna del Camp d'Esports 
a la Fundació Privada Lleida 21, per tal de destinar-la a promoure  una instal·lació 
fotovoltaica participada, connectada a la xarxa. El Camp d'Esports és de titularitat municipal, 
figurant inscrit en el Registre de la Propietat núm. 1 de Lleida, Volum 236, Llibre, 54, Foli 
191, Finca número 5.165. 
 
2n. L'entitat cessionària realitzarà i gestionarà la instal·lació fotovoltaica, per si mateixa o 
mitjançant un ens instrumental que fomenti la màxima participació ciutadana i la viabilitat 
financera. Haurà de garantir l'ús esportiu del Camp d'esports que du a terme la Unió 
Esportiva Lleida, SAD, tant durant l'execució de les obres, com un cop aquestes estiguin 
acabades i la instal·lació entri en funcionament, de conformitat amb el Conveni-Programa 
signat al setembre de 2004, entre l'Ajuntament i la Unió Esportiva Lleida, SAD. 
 
3r. Notificar l'acord als interessats i  a la Unió Esportiva Lleida, SAD. 
 
4t. Delegar en l'Il.lm. Sr. Alcalde la resolució de totes les incidències derivades d'aquest 
acord, així com facultar-lo amb poders tant amplis com sigui necessaris per a la seva 
execució. 

 
21.- APROVAR EL TRASLLAT DEL CENTRE BTT A UNA FINCA  MUNICIPAL, UBICADA A 
L'AV. DE TORTOSA, 88 I ADSCRIPCIÓ D'AQUESTA A L'ORG ANISME AUTÒNOM 
TURISME DE LLEIDA 
  
Vista la proposta de l'Oficialia Major,  per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar la renúncia a l'ús, per part de Turisme de Lleida, d'una finca municipal de 176,78 
m2, situada dintre de l'àmbit del Pla Parcial Aubarés I, inscrita al Registre de la Propietat 
núm. 3 de Lleida, Volum 2.274, Llibre 297, Foli 174, Finca núm. 18.200, on actualment s'hi 
troba ubicat el Centre BTT. 
 
2n.  Traslladar el Centre BTT a una finca municipal de l'Av. Tortosa, 88, de 182,53 m2. 
Conseqüentment, adscriure aquesta finca a l'organisme autònom municipal Turisme de 
Lleida per tal que aquest la destini a la construcció  del Centre BTT Lleida. A tal efecte 
aquest organisme tindrà: 
           - La facultat per a realitzar la inversió per la nova posada en marxa del                    
                    Centre BTT. 
           - La gestió del Centre. 
           - L'explotació del Centre per a la consecució dels recursos suficients per a              
                   una correcta gestió. 
 
3r. Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde amb poders tan amplis com en dret sigui necessari per a 
l'execució d'aquest acord. 
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22.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUA L DEL PLA GENERAL 
DE LLEIDA, EN RELACIÓ AMB ELS LÍMITS I A LES CONDIC IONS DE L'EDIFICACIÓ EN 
L'ÀMBIT DEL SECTOR SUR 20 
  
Vista la proposta del coordinador de Planificació Urbanística i habitatge de data  20 de maig 
de 2009.  
 
Per unanimitat dels 27 assistents, que representa la majoria absoluta del nombre legal dels 
membres de la corporació, s'acorda: 
 
1r.  APROVAR PROVISIONALMENT la modificació puntual del Pla general de Lleida en 
relació als límits i a l'augment de densitat en l'àmbit del sector SUR 20. 
 
2n. Traslladar l'expedient a la Comissió Territorial d'Urbanisme de Lleida per a l'aprovació 
definitiva del conseller de PTOP d'acord amb el que preveu l'art. 77 de la Llei d'urbanisme.  

 
 
23.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUA L DEL PLA GENERAL 
DE LLEIDA, EN L'ÀMBIT DEL SECTOR SUR 25, QUATRE PIL ANS (TORRE DEL PI) 
  
Vista la proposta del coordinador de Planificació urbanística i habitatge de data 20 de maig 
de 2009.  
 
Per unanimitat dels 27 assistents, que representa la majoria absoluta del nombre legal dels 
membres de la corporació, s'acorda: 
 
1r. APROVAR PROVISIONALMENT la modificació puntual del Pla general de Lleida, en 
l'àmbit del sector SUR 25, Quatre Pilans 1 (Torre del Pi), promoguda per l'Ajuntament de 
Lleida, a instància de Promoespai 2000, SL i altres. 
 
2n. Traslladar l'expedient a la Comissió Territorial d'Urbanisme de Lleida per a l'aprovació 
definitiva del conseller de PTOP d'acord amb el que preveu l'art. 77 de la Llei d'urbanisme.  
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24.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUA L DEL PLA GENERAL 
DE LLEIDA PER A L'INCREMENT D'HABITATGE DE PROTECCI Ó PÚBLICA EN RÈGIM 
GENERAL AL SECTOR SUR 12 
  
Vista la proposta del coordinador de Planificació urbanística i habitatge de data 19  de maig 
de 2009.  
 
Per unanimitat dels 27 assistents, que representa la majoria absoluta del nombre legal dels 
membres de la corporació, s'acorda: 
 
1r. APROVAR PROVISIONALMENT la Modificació puntual del Pla general de Lleida per a 
l'increment d'habitatges de protecció pública en règim general al sector SUR 12, promoguda 
per Llar Jove, amb la incorporació de la precisió fixada a l'acord d'aprovació inicial i que a 
continuació s'explicita: 
 
        1.  Afegir al final de l'apartat 6.1 de l'article 196 del Pla general: 
 
El sostre destinat a habitatges amb protecció pública no serà, en cap cas,  inferior a 
l'aplicació del mòdul de 70 m² al nombre d'habitatges amb aquesta  destinació. 
 
2n. Traslladar l'expedient a la Comissió Territorial d'Urbanisme de Lleida per a l'aprovació 
definitiva del conseller de PTOP d'acord amb el que preveu l'art. 77 de la Llei d'urbanisme.  

 
 
25.- APROVACIÓ DE LA SOL.LICITUD A L'AGÈNCIA CATALA NA  DE L'AIGUA DE 
L'ATRIBUCIÓ DELS FONS CORRESPONENTS A LES DESPESES DE L'EXPLOTACIÓ DE 
L'EDAR DE LLEIDA PER A L'ANY 2009 
  
Vista la proposta del coordinador de Projectes i Obres, per unanimitat s'acorda: 
 
Sol·licitar a l'Agencia Catalana de l'Aigua l'atribució de fons corresponent a les despeses 
d'explotació de l'EDAR de Lleida  de 2009,  per un import  d'UN MILIO SIS-CENTS TRENTA-
SIS MIL VUIT-CENTS VINT-I-TRES EUROS (1.636.823,- euros) més IVA, segons s'exposa i 
justifica en els estudis adjunts,  amb efectes de l'1 de gener de 2009. 
 
 
26.- APROVACIÓ INICIAL DE L'ORDENANÇA PER A LA PROT ECCIÓ I GESTIÓ DELS 
ESPAIS VERDS DE LLEIDA 
  
Vista la proposta del regidor de Medi Abmient i Horta, per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar inicialment l'Ordenança per a la protecció i gestió dels espais verds de Lleida. 
 
2n. Realitzar el preceptiu tràmit d'exposició pública, de conformitat amb allò previst en l'article 
178 del text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, aprovat per D. Leg. 
2/2003, de 28 d'abril. En cas de no haver reclamacions o suggeriments el text esdevindrà 
definitiu i es procedirà a la seva publicació íntegra de la forma prevista en la vigent legislació 
de règim local 
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27.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ICV-EUIA DEMANANT E L TANCAMENT DEFINITIU 
DE LA CENTRAL NUCLEAR DE SANTA MARIA DE GAROÑA 
  
Amb 3 vots a favor dels grups municipals d'ICV-EUiA i ERC, 17 vots en contra dels grups del 
PSC i PP i 7 abstencions del grup de CiU i del regidor no adscrit, s'acorda rebutjar la següent 
proposta de moció presentada pel Grup Municipal d'ICV-EUiA: 
 
1r. Demanar al Ministre d'Indústria de l'Estat que procedeixi al tancament definitiu de la 
central nuclear de Santa Maria de Garoña quan expiri l'actual autorització d'explotació. 
 
2n. Demanr al Govern de l'Estat que, a partir del tancament de la central de Garoña, posi en 
marxa un pla de tancament progressiu de les centrals nuclears, i que prengui les mesures 
necessàries per fer possible un sistema energètic sostenible. 
 
3r. Traslladar al Govern de l'Estat el rebuig del nostre municipi a que es pugui instal·lar un 
magatzem temporal centralitzat (ATC en les sigles en castellà) de residus radioactius a 
Catalunya. 
 
4t. Fer arribar aquest acord a la presidència i grups polítics amb representació al Congrés 
dels Diputats i al Parlament de Catalunya, al Departament d'Economia de la Generalitat de 
Catalunya, a la Direcció General d'Energia i Mines, al Consell de Seguretat Nuclear (CSN), i 
a l' Agrupació de Municipis en Àrees amb Centrals Nuclears (AMAC). 
 
 
28.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ICV-EUIA RELATIVA A  L'APROFITAMENT DE 
PRODUCTES DIPOSITATS EN LES DEIXALLERIES MUNICIPALS  QUE ENCARA 
ESTIGUIN EN CONDICIONS D'ÚS 
  
Amb 12 vots a favor dels grups municipals d'ICV-EUiA, CiU, PP i ERC i del regidor no adscrit 
i 15 vots en contra del Grup Municipal del PSC, s'acorda rebutjar la següent proposta de 
moció presentada pel Grup Municipal d'ICV-EUiA: 
 
"1r. L'Ajuntament de Lleida determinarà amb l'empresa ILNET la forma del triatge i selecció 
dels productes recollits a les deixalleries municipals que encara estiguin en condicions d'ús. 
 
2n. L'Ajuntament de Lleida acordarà amb l'empresa ILNET la realització mensual de jornades 
de portes obertes en les quals els particulars podran accedir a la compra, mitjançant un preu 
simbòlic, dels productes útils exposats". 
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29.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU PROPOSANT LA C ONSTRUCCIÓ DE DUES 
NOVES MARQUESINES AL RECINTE DELS CAMPS ELISIS 
  
Amb 11 vots a favor dels grups municipals de CiU, PP, ERC i regidor no adscrit, 15 vots en 
contra del Grup Municipal del PSC i 1 abstenció del Grup Municipal d'ICV-EUiA, s'acorda 
rebutjar la següent proposta de moció presentada pel Grup Municipal de CiU: 
 
1r. L'Ajuntament de Lleida durà a terme el projecte i preveurà la construcció de dues noves 
marquesines, amb plaques solars al sostre i un sistema de recollida d'aigües pluvials, al 
recinte dels Camps Elisis. 
 
2n. Comunicar aquest acord a la Fecoll, a les entitats culturals de Lleida, a les entitats 
presents  a la Fira d'Abril de Lleida, a les Cases Regionals, al Centre Llatinoamericà, a Fira 
de Lleida i a tots els seus patrons.  
 
 
30.- MOCIÓ CONJUNTA  DELS GRUPS MUNICIPALS D'ERC I DEL PSC REQUERINT 
MILLORES SUBSTANCIALS EN L'ESTACIÓ D'AUTOBUSOS I IN STAL·LACIÓ D'UN PUNT 
D'INFORMACIÓ 
  
Amb 21 vots a favor dels grups municipals del PSC, ERC, PP i ICV-EUiA i del regidor no 
adscrit i 6 abstencinos del Grup Municipal de CiU, s'acorda aprovar la següent proposta de 
moció presentada pels grups muncipals d'ERC i PSC: 
 
1r. Mentre no es desplaci l'estació d'autobusos a la zona intermodal de l'estació de Renfe, la 
Paeria demanarà a l'empresa concessionària que efectuï una millora substancial a 
l'esmentada estació perquè la seva imatge sigui atractiva i adequada a les necessitats de la 
ciutadania. 
 
2n. Amb l'ànim de millorar el servei de l'estació dels autobusos de Lleida, la Paeria 
proposarà i defensarà la instal·lació d'un punt d'informació eficient, amb criteris d'ampli abast 
horari, multilingües i un telèfon d'atenció amb sistema SMS inclòs. 

 
 

31.- MOCIÓ CONJUNTA DELS GRUPS MUNICIPALS DEL PP I PSC SOBRE L'ÚS EN ELS 
CARTELLS D'INFORMACIÓ TURÍSTICA DEL CATALÀ, CASTELL À I ALTRES LLENGÜES 
DE LA UE 
  
Amb 19 vots a favor dels grups municipals del PP, PSC i ICV-EUiA i regidor no adscrit i 7 
abstencions dels grups municipals de CiU i ERC, s'acorda aprovar la següent proposta de 
moció presentada ples grups municipals del PP i PSC: 
 
"L'Ajuntament de Lleida incorporarà als nous cartells o panells indicadors d'informació 
turística asociada als monuments o llocs d'interès turístic de la ciutat, a més del català, el 
castellà i almenys una altra de les llengües de la Unió Europea, el mateix es farà en la 
substitució progressiva dels cartells que es vagin renovant i s'estudiarà la possibilitat 
d'implartar-ho en aquells que sigui possible". 
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32.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC DEMANANT EL M ANTENIMENT DE LA 
CONNEXIÓ PREVISTA EN EL PROJECTE INICIAL D'INTERSEC CIÓ DE L'AUTOVIA A-22 
AMB LA CARRETERA DE GIMENELLS-SUCHS-ALMACELLES 
  
Per unanimitat dels assistents s'acorda aprovar la següent proposta de moció presentada pel 
Grup Municipal del PSC: 
 
"1r. Sol·licitar al Ministeri de Foment el manteniment de la connexió que es contenia en el 
projecte inicial d'intersecció de l'autovia A-22 amb la carretera de Gimenells-Suchs-
Almacelles, el qual representa un enllaç complet a desnivell i amb accessos directes entre 
l'autovia i la carretera de Gimenells-Suchs-Almacelles. 
 
2n. Que es mantingui l'enllaç de l'autovia A-22 amb la nova connexió de la carretara N-240 a 
l'entrada d'Almacelles direcció Osca. 
 
3r. Traslladar aquests acords al Ministeri de Foment per a que els tingui en consideració". 

 
 
 
INTERVENCIONS  
 
 
Punt número 2.  Donar compte dels decrets dictats p er l’Alcaldia des del darrer Ple  
 
El Sr. Alcalde  vol destacar un Decret pel qual nomena membres del Consell Assessor per a 
la Societat de la Informació de Lleida, a proposta de l’Alcaldia, els Srs. Josep Clotet i Josep 
Varela. Anuncia que proposarà que sigui el Sr. Varela qui presideixi aquest Consell.   
 
Punt núm. 2.  Aprovació de les bases reguladores de  la convocatòria per cobrir un lloc 
de treball d’administratiu d’Alcaldia  
 
El Sr. Zapater  diu que ha analitzat amb deteniment aquestes bases i defensa la promoció 
professional dels funcionaris. Considera que les bases són correctes i que s’ajusten a les 
habituals en els casos de promoció interna. Per aquest motiu el seu vot serà favorable. 
 
La Sra. Rivadulla  no es pronuncia sobre el fons de la proposta, per la qual cosa s’abstindrà 
de votar. No està  d’acord en la manera com s’ha tramitat aquest expedient i com s’ha 
presentat a l’oposició. El títol de la proposta va induir a error; per part del Govern calia haver 
donat una resposta en la qual es reconegués l’error i s’expliqués que es tractava d’un lloc 
d’administratiu/iva. Considera que  va haver-hi un excés en la resposta del Govern.    
 
El Sr. Guallar  anuncia que el seu grup també s’abstindrà de votar.  No veu la justificació per 
la qual calgui cobrir aquesta plaça, que ha estat vacant durant els darrers dos anys. Destaca 
que la descripció del punt de l’ordre del dia del Ple és diferent de la que constava en l’orde 
del dia de la Comissió Informativa (n’explica les dos redaccions). Aquest tipus de 
modificacions són totalment excepcionals i per això demana una justificació per part de 
l’equip de govern. La proposta és perfectament legal i no es qüestiona la legalitat de la 
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modificació del nom. Creu necessari explicar el canvi, atès que el contingut de l’expedient és 
el mateix que figurava en la Comissió.  
 
La Sra. Mínguez  explica que s’ha canviat el títol del resum de l’expedient que estava inclòs 
en l’ordre del dia del Ple. Aquest canvi no s’ha fet per rectificar un error; s’ha fet perquè cal 
millorar la redacció dels resums, ja que alguns grups fan interpretacions només amb la 
lectura del títol, sense obrir l’expedient. El seu contingut és només de tres folis, senzills i 
curts, on es recull que es tracta d’un lloc administratiu, del grup C i nivell 12. Les comissions 
informatives serveixen per resoldre els dubtes. No es poden endevinar dades sobre sous per 
tal de fer notes de premsa que qualifica d’incendiàries. En l’expedient es detalla tota la 
informació i en cap cas es pot deduir que es crea un nou càrrec de confiança per a l’Alcaldia. 
Reitera que no hi ha cap error. En la relació de vacants existents n’hi ha 11 que porten la 
denominació de “responsable” (en llegeix alguna). A algun grup de l’oposició no li agrada el 
cognom del lloc de treball, perquè fa referència al Gabinet d’Alcaldia. Les persones que 
treballen a l’Alcaldia també tenen dret a promocionar i a fer la seva carrera funcionarial.  
 
La Sra. Rivadulla  creu que la Sra. Mínguez ha tornar a incidir en l’excés. Ha dit que a 
l’oposició no els agrada res del que fa referència a l’Ajuntament i a la Paeria. Els grups han 
demostrat que intenten col·laborar al màxim, que aporten propostes i que fan una oposició 
correcta. El Govern ha de reconèixer l’existència d’un error. També es cert que l’oposició no 
va analitzar l’expedient, però el títol descriptiu no feia pensar que es tractés d’un lloc 
d’administratiu. Sempre han demanat que el Gabinet d’Alcaldia sigui el més ajustat possible; 
aquesta és una posició conceptual política. Aquest Gabinet només està al servei de l’alcalde i 
la corporació és molt àmplia; hi ha d’haver un equilibri en aquesta qüestió.   
 
El Sr. Guallar  diu que tots els portaveus que van participar en la Comissió Informativa van 
preguntar si la vacant que es volia cobrir era la del cap del Gabinet. Tots ho van preguntar i 
cal suposar que van tenir accés a l’expedient. Les informacions eren confuses i errònies i 
avui s’han corregit. En cap cas hi ha obsessió amb el Gabinet d’Alcaldia ni hi ha cap ànim 
incendiari. La informació era confusa, si no hagués estat així no hauria calgut canviar-la. El 
fet de modificar la descripció del punt de l’ordre del dia posa de manifest l’error. A les bases 
es preveia que per cobrir el lloc calia ser, com a mínim, del grup C.  Reitera que no hi ha cap 
obsessió especial en res i que la confusió era comuna a tots els grups. Creu que cal 
reconèixer que el fet que tots els grups demanessin explicacions demostra que no s’havia fet 
correctament i que la informació va donar peu a aquest error.  
 
La Sra. Mínguez  diu que la diferència entre el Grup de CiU i la resta de grups ha estat 
l’exercici de la responsabilitat i el rigor informatiu. La resta de grups de l’oposició van 
preguntar en la Comissió i van resoldre els dubtes què tenien. El Grup de CiU va redactar 
una nota de premsa, quatre hores abans de la Comissió Informativa, en la qual es 
qüestionava el suposat nomenament d’un nou responsable del Gabinet d’Alcaldia i es deia 
que el seu sou seria de  73.714 euros anuals. Diu que no tenen rigor ni sentit de la 
responsabilitat i els  acusa de no dir la veritat. Reconeix que va haver un error en el títol d’un 
expedient, no en el contingut ni en el fons. Es van donar totes les explicacions en la Comissió 
i el Sr. Guallar va ser informat el dilluns de manera directa. Els sap especialment greu que 
tenint la informació es facin notes de premsa com la que va fer el grup, denunciant nous 
càrrecs i importants retribucions. Creu que la mentida fa mal. Poden tenir diferències 
polítiques, però cal mantenir les bones pràctiques i no caure en falses acusacions.  
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El Sr. alcalde  ratifica que els administratius de l’Alcaldia tenen el mateix dret a la promoció 
que qualsevol altre funcionari. És clar que el lloc és de promoció interna. S’empra la lliure 
designació, perquè pertany a un òrgan de govern, aplicant el criteri general. S’ha canviat el 
títol explicatiu de l’expedient, sense variar res del contingut. S’han donat les explicacions 
oportunes. Està d’acord a valorar que l’oposició fa la seva tasca de manera raonable. Explica 
que el cap del Gabinet va trucar personalment a tots els grups per explicar que es tractava de 
la promoció interna d’un administratiu de l’Alcaldia. Es va preveure que el títol del punt podria 
donar lloc a confusió i per això es va explicar. Considera que això desvirtua les 
argumentacions del Grup de CiU.  
 
S’aprova amb 18 vots a favor dels grups del PSC, ERC i el regidor no adscrit i 9 abstencions 
dels grups de CiU, PP i ICV-EUiA.  
 
Punt número 14. Aprovació conveni marc entre COPCA,  l’Ajuntament de Lleida i la 
Federació d’Associacions de Comerciants de l’Eix de  Lleida per al desenvolupament 
d’un programa conjunt de centres i eixos comercials  urbans  
 
El Sr. alcalde  vol manifestar, en relació amb aquest punt, la felicitació a tot l’Eix comercial i a 
l’Associació que els representa, ja que aquest conveni implica que aquest Eix sigui 
considerat un centre d’excel·lència (el primer de Catalunya amb aquesta avaluació). És el 
resultat d’un bon treball de l’Eix, al qual han contribuït la Direcció General de Comerç de la 
Generalitat i la Regidoria de Comerç de l’Ajuntament.  
 
S’aprova per unanimitat.  
 
 
Punt número 26.  Aprovació inicial de l’Ordenança p er a la protecció i gestió dels 
espais verds de Lleida  
 
El Sr. Zapater  manifesta que comparteix el contingut de la proposta d’ordenança i que el seu 
vot serà favorable. Està d’acord en els criteris de disseny d’implantació dels espais verds, 
que defensen els elements naturals de l’ecosistema existent. També creu convenient la 
protecció i el manteniment de l‘arbrat que proposa la nova norma. Discrepa, tot i que 
lleugerament, amb les disposicions relatives a la plantació d’arbrat a les voreres; creu que 
caldria incrementar el nombre de voreres que en disposessin  i també augmentar el nombre 
d’arbres en aquests espais. Defensa els beneficis de la plantació d’arbrat quant a millora del 
medi ambient, del paisatge urbà, etc.  Comparteix la proposta que va fer la  Sra. Rivadulla en 
la Comissió quant a l’increment de l’import de les sancions en el cas de les infraccions més 
greus.   
 
La Sra. Rivadulla  manifesta la satisfacció del seu grup per la presentació d’aquesta 
ordenança; creu que el nou text millora el que es va elaborar en l’anterior mandat. Considera 
que aquesta norma serà una eina bàsica per a la defensa del patrimoni natural de la ciutat. 
Gairebé amb tota seguretat presentaran aportacions en el procés de tramitació. Explica que 
en la Comissió Informativa va plantejar l’augment de l’import d’algunes sancions. És sabut 
que el trasllat d’un arbre d’importància té uns costos força elevats; creu que no hi ha la 
proporció adequada entre l’import de la sanció màxima (3.000 euros) i el cost que pot tenir el 
trasllat esmentat (que pot suposar quantitats molt més elevades). La infracció no pot 
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beneficiar a qui infringeix la norma. Demana que s’estudiï aquest tema. Destaca la 
importància de poder catalogar els arbres i els elements naturals emblemàtics de la ciutat. 
Insta l’equip de govern a tenir actualitzat el programa informàtic que es va elaborar per al 
manteniment de tot l’arbrat de la ciutat (explica els detalls de l’aplicació i valora molt 
positivament la seva utilitat).  
 
La Sra. Bergés  diu que el seu grup votarà a favor de l’aprovació inicial de l’Ordenança.  
Valora positivament la norma i creu que és una aposta molt important per a la ciutat.  Critica 
que malgrat la importància de la proposta (i el temps que ha trigat la seva elaboració) els 
grups no  disposessin del text fins 48 hores abans de la Comissió. Demana que en el cas de 
les qüestions importants com aquesta, es pugui disposar dels esborranys amb més 
anticipació per tal de poder fer aportacions i valoracions. Creu que no cal esperar a 
l’aprovació definitiva de l’Ordenança perquè es facin les reposicions escaients de l’arbrat 
tallat per raó del seu mal estat.  
 
El Sr. Montanya  està d’acord en el que diu la proposta i anuncia que votaran a favor. 
Manifesta que, en el tràmit d’exposició pública, el Grup del PP farà les aportacions i els 
suggeriments que considerin escaients. D’una primera lectura, i malgrat el poc temps del qual 
s’ha disposat per estudiar el text, se’n desprenen diverses consideracions que explica. 
Aquesta Ordenança permetrà actuar des de dues perspectives diferenciades: la preventiva i 
la correctiva. Llegeix l’article 1 del text articulat (que fixa els objectius i la finalitat de la norma) 
i el paràgraf de l’article 2 que fa referència a l’àmbit d’aplicació.  També llegeix el punt segon 
de l’article 14 que fa referència a la prohibició de privatització dels espais verds públics. Fruit 
d’aquestes prescripcions de l’Ordenança es pregunta què passarà amb tot el conjunt d’espais 
qualificats actualment com a zona verda segons el PGL, perquè l’ús actual està totalment 
allunyat del seu destí i definició (esmenta com a exemple l’espai situat davant de la plaça de 
l’auditori,  qualificat de verd urbà i,  actualment, és una zona blava asfaltada i plena de 
vehicles). Creu que es pot donar una col·lisió, paradoxal i frontal, entre aquesta Ordenança i 
l’actuació de l’equip de govern en aquesta matèria. 
 
El Sr. Gavín  valora positivament el projecte i el treball que ha comportat (en el qual han 
participat persones acreditades en aquesta matèria). Pot ser un avanç positiu en molts 
aspectes. Explica que en la Comissió Informativa van plantejar algunes aportacions que 
considera que caldria tenir en consideració. Espera que així sigui i que es faci efectiu el 
procés de diàleg que es va anunciar. Creu que cal evitar que aquesta norma sigui 
excessivament intervencionista o reglamentista. Considera també que cal preveure que 
l’exigència que demanarem a la ciutadania sigui corresposta amb una actitud especialment 
curosa per part de l’Administració. Esmenta casos de manca de reposició d’arbrat, problemes 
de manteniment o zones verdes asfaltades. Cal evitar contradiccions. Han decidit votar a 
favor, ja que consideren que la proposta és un bon document de base. El vot de l’aprovació 
definitiva dependrà del resultat del procés de participació i millora de l’Ordenança; espera que 
pugui ser també favorable.  
 
El Sr. Barberà  agraeix els vots favorables de tots els grups municipals. Aquesta Ordenança 
permetrà regular la protecció del arbres i l’organització dels parcs i jardins de la ciutat. 
Protegirà allò que tenim i millorarà allò que  sigui possible millorar. Els nous projectes tindran 
una línia de treball uniforme i rigorosa. Explica, al Sr. Zapater, que a les voreres que tenen 
menys de tres metres d’amplada és molt difícil plantar-hi arbres (es pot estudiar posar-hi 
arbusts). Explica que es regulen les mides dels escocells i la protecció de la vegetació en 
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l’execució de les obres. També fa esment que l’actual Llei de règim local no ens permet 
imposar multes per un import superior als 3.000 euros; malgrat això, cal considerar que 
s’imposa l’obligació de la reposició de l’arbrat que s’ha fet malbé, cosa que és independent 
de la sanció.  Les sancions no són l’objectiu de l’Ordenança, però s’aplicaran sempre que 
calgui.  
 
El Sr. alcalde  agraeix els vots favorables anunciats i la bona tasca feta per l’equip de la 
Regidoria i pel regidor responsable que han elaborat aquesta Ordenança. Espera que, amb 
les esmenes que s’hi puguin incorporar, tinguem una molt bona Ordenança de protecció dels 
espais verds de la ciutat.  
 
S’aprova per unanimitat.  
 
 
Punt núm. 27. Moció del Grup Municipal d’ICV-EUiA e n què demanen el tancament 
definitiu de la central nuclear de Santa María de G aroña 
  
La Sra. Rivadulla  diu que el propòsit de la moció és que el Ple demani al Ministeri d’Indústria 
de l’Estat que  tanqui aquesta central quan expiri el termini de l’autorització inicial. Llegeix els 
punts de la moció, transcrits en la part dispositiva de l’acta. Explica els trets fonamental de la 
història de la central de Santa María de Garoña i considera que actualment té greus 
problemes estructurals que han provocat diversos incidents. Manifesta que vol creure les 
promeses que va fer l’actual president del Govern central sobre el tancament de centrals 
nuclears i la substitució d’aquestes centrals per energies netes, segures i menys 
contaminants. Vol que aquestes manifestacions esdevinguin realitats i que al mes de juliol es 
tanqui la central de Santa María de Garoña, tal com es va tancar la de Zorita. 
 
El Sr. Zapater  manifesta que en aquest cas no comparteix l’opinió de la Sra.  Rivadulla. Creu 
en l’energia atòmica i en les centrals nuclears, sempre que funcionin amb totes les mesures 
de seguretat (sota control rigorós) i que les seves activitats estiguin orientades a finalitats de 
pau i desenvolupament. El seu vot serà l’abstenció. 
 
La Sra. Bergés  diu que el seu grup votarà a favor de la moció. ERC s’ha manifestat en els 
òrgans parlamentaris competents, en relació amb aquesta central i amb l’energia nuclear en 
general, sempre en defensa de les energies alternatives. Vol remarcar que aquesta central té 
informes que detecten moltes deficiències. Recorda que el  mes d’octubre passat es va 
aprovar una moció al Senat en què es demanava el tancament de la central. Explica que la 
producció elèctrica a Burgos, provinent d’energies alternatives, supera de molt la generada 
per la central nuclear. Continuaran treballant per a l’eliminació de l’energia nuclear,  la seva 
aposta és per a les energies alternatives.  
 
La Sra. Horcajada  diu que aquesta qüestió (el debat sobre les energies) podria ser objecte 
d’un Ple sencer. Avui es planteja el tancament d’una planta determinada i també el 
tancament progressiu de la resta de centrals nuclears. Tots apostem per les energies 
segures i netes, però el nostre país té una forta dependència energètica de l’exterior. Cal 
tenir en consideració quines serien les conseqüències si s’adoptessin les mesures que 
proposa la moció. S’incrementaria la nostra dependència energètica exterior, la qual cosa 
suposa l’augment de preus i la pèrdua de competitivitat. La seguretat és un element vital en 
totes les energies i en el cas de les centrals nuclears hi ha unes normes molt clares que cal 
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complir, sempre sota la vigilància del Consell de Seguretat Nuclear. Cal demanar el 
compliment dels paràmetres de seguretat legalment previstos. Si es tanca la central caldrà fer 
un pla de reactivació econòmica de la zona i una reorientació laboral de les persones que hi 
treballen. El país té l’obligació de garantir un subministrament elèctric de qualitat, tenint en 
compte la competitivitat econòmica, la sostenibilitat mediambiental i l’impacte socioeconòmic. 
És necessari dissenyar una política energètica de futur. Si es fa una votació separada, el seu 
vot seria favorable al punt tercer. Si es fa conjunta el seu vot serà contrari. El debat de 
l’energia és molt important i no es pot fer de manera improvisada. El PP ha sol·licitat, en el 
Congrés, la creació d’una subcomissió per definir la política energètica espanyola dels 
propers 25 anys; és necessari planificar tenint en consideració trots els factors.  
 
El Sr. Guallar  diu que aquesta moció té un contingut ideològic important, que ultrapassa les 
competències del nostre Ajuntament. És molt clar que la central de Santa María de Garoña 
està a punt de superar la seva vida útil de disseny; també és cert que l’empresa explotadora 
ha demanat una pròrroga de funcionament i que el reactor és el més antic dels que funcionen 
a l’estat espanyol. Això justifica que hi hagi una preocupació que motiva la moció. Considera 
rellevant l’informe que ha d’emetre el Consell d’Energia Nuclear el proper mes de juny; sense 
aquesta informació és força difícil adoptar una decisió fonamentada. La moció parla també 
del pla progressiu de tancament de totes les centrals nuclears; això ens obliga a plantejar 
quin ha de ser el nostre  futur energètic en els propers 30 anys. L’Estat espanyol té una 
considerable dependència energètica de l’exterior, xifrada en un 80%. En les nostres terres la 
dependència és menor, tot i que ens arriba energia de França produïda per centrals nuclears. 
És indubtable que l’energia és un factor estratègic de primer ordre en el futur més immediat, 
per garantir el desenvolupament socioeconòmic de la nostra societat. L’any 2007, el Grup de 
CiU al Congrés va demanar que el Govern de l’estat es una prospectiva energètica que 
estudiés el possible pla de tancament de les centrals nuclears; aquest estudi no s’ha fet. 
Comparteixen les bones intencions de la moció, per això s’abstindran de votar. Manca 
informació perquè es puguin posicionar –en aquest moment- a favor de les propostes fetes.  
 
El Sr. Presseguer  coincideix a valorar que un debat sobre energies (i en especial la nuclear) 
 ens ocuparia moltes hores i requeriria una preparació molt superior de la qual, en aquest 
moment, no  disposem. Considera que cal valorar tots els matisos de la qüestió: no tot és 
blanc o negre. El Govern de l’estat té la voluntat de reduir la dependència energètica, tant pel 
que fa a la dependència exterior com el que en fa a l’energia nuclear. Quan es proposa 
tancar una central nuclear cal tenir en consideració que l’estructura energètica de Catalunya 
fa que entre el 50 i el 55% de l’energia elèctrica provingui de les centrals nuclears; aquesta 
dada no es pot menystenir. Si volem reduir en el futur la dependència d’aquesta energia, 
caldrà apostar per l’estalvi energètic. La millor energia és la que s’estalvia. És necessari 
garantir un bon subministrament a les empreses i a les persones. Cal conjuminar aquests 
interessos i responsabilitats. Cal extremar al màxim tots els mecanismes de control i de 
seguretat. L’informe del Consell de Seguretat Nuclear serà molt important. Hi ha informes que 
preveuen que el tancament de la central de Santa María de Garoña podria provocar un 
increment del 10% en el preu de l’electricitat i altres que afirmen que no tindria aquest efecte. 
El Govern haurà de ser conseqüent amb l’informe que emeti el CSN a aquest efecte. Reitera 
la necessitat d’extremar els mitjans de control, de seguretat i de transparència informativa 
sobre la generació i el tractament de l’energia nuclear. Avui hem de comptar amb totes les 
tecnologies que tenim a la nostra disposició. El Grup del PSC votarà en contra de la moció.  
 
La Sra. Rivadulla  diu que hi ha informes del CSN en els quals es manifesta que aquesta 
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central presenta 78 elements que es consideren severament degradats i més d’un centenar 
amb un grau més o menys gran de degradació. Si es renova l’autorització, seria el primer cas 
en què es validaria que el cicle de funcionament d’una central fos de 49 anys. Sobre la 
implicació municipal en aquesta qüestió, considera que l’opinió d’un país està formada per 
aquella que expressa el conjunt de la ciutadania i el Ple és un òrgan que els representa. 
L’energia que produeix la central de Santa María de Garoña pot ser substituïda per energies 
netes. El tancament de la resta de centrals s’ha de fer de manera gradual, en la mesura que 
disposem d’energies alternatives. Cal ser responsable i garantir l’energia; al mateix temps cal 
incidir en la necessitat de l’estalvi. Explica la despesa que ha suposat per als consumidors 
els càrrecs facturats per la moratòria nuclear. L’aposta per les energies netes pot crear un 
nombre de llocs de treball de 5 milions a tota la Unió Europea; les centrals nuclears ocupen 
290.000 persones.  
  
La Sra. Bergés  diu que cal qüestionar alguns mites que hi ha en relació amb l’energia 
nuclear. Cal ser valents i apostar per altres tipus d’energies. És possible fer un altre model 
energètic. En relació amb el possible increment del preu, motivat pel tancament de la central, 
diu que cal valorar la gran importància dels costos que suposen els residus radioactius que   
generen.  
 
La Sra. Horcajada  creu que no poden prendre una decisió radical a favor o en contra de 
l’energia nuclear. No podem ignorar el que passa al nostre entorn. Esmenta els casos 
d’Holanda i Suècia, que han paralitzat els plans de tancament de centrals nuclears. El 78% 
de l’electricitat francesa és nuclear. El debat és molt seriós i no és una competència local.  
 
El Sr. alcalde  vol fer constar que, tot i el contingut ideològic de la moció, aquesta votació en 
el Ple no marcarà l’alineació ideològica dels grups de la corporació.  
 
El Sr. Presseguer  creu que hi ha acords amb la ponent quant al camí a seguir, però actuant 
amb tota la responsabilitat que comporta una qüestió com aquesta. Explica la composició de 
l’accionariat dominant dels titulars de la central de Santa María de Garoña i comenta que una 
de les empreses majoritàries en fa també bandera de les energies netes. Cal garantir un bon 
subministrament elèctric.  
 
Es rebutja la moció amb 3 vots a favor dels grups d’ICV-EUiA i ERC, 17 vots en contra dels 
grups del PSC i PP i 7 abstencions del Grup de CiU i del regidor no adscrit.  
 
Punt núm. 28. Moció del Grup Municipal d’ICV-EUiA r elativa a l’aprofitament de 
productes dipositats en les deixalleries municipals  que encara estiguin en condicions 
d’ús  
 
La Sra. Rivadulla  explica l’objectiu de la moció. Considera que una de les eines més 
fonamentals per promoure la sostenibilitat és optimitzar el temps d’ús dels productes 
aprofitables. Explica l’expansió i les funcions de les deixalleries municipals (central, minis i 
mòbils). La moció fa especial referència als petits i mitjans electrodomèstics que són 
dipositats en les deixalleries i que encara són útils, per tal de  posar-los al servei de les 
persones que els puguin necessitar. El servei hauria de tenir un preu simbòlic com fa Càritas 
amb la roba. La periodicitat de la distribució podria ser la proposada o altra que es consideri 
convenient. Creu que en aquest moment es podria prestar el servei en la deixalleria del carrer 
del Nord. Es garantiria un segon ús dels electrodomèstics o aparells i, al mateix temps, 
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estarien a l’abast de  les persones que tenen dificultats per adquirir-los. 
 
El Sr. Zapater  diu que comparteix el fons i la forma de la moció i la votarà afirmativament. 
Suggereix que els períodes de distribució no siguin mensuals, sinó quinzenals.  
 
La Sra. Bergés  anuncia el vot favorable. Defensa la reutilització de productes i creu que la 
periodificació de la distribució es pot anar estudiant en funció de l’experiència pràctica. 
 
La Sra. Horcajada  diu que el seu grup també votarà a favor de la moció. A les deixalleries hi 
ha molts productes aprofitables i qualsevol moment és bo per aplicar iniciatives com aquesta. 
Cal tenir sempre en consideració que els recursos no són il·limitats i cal aprofitar-ne al màxim 
 l’ús. La periodicitat no és l’element fonamental de la proposta.  
 
La Sra. Obis  considera que la moció és molt positiva. Explica que en la Comissió de 
Seguiment del contracte de neteja i recollida de residus ja va manifestar la seva 
disconformitat amb la reducció dels horaris de les mini deixalleries (que ara només 
funcionaran un dia a la setmana). La crisi pot suposar també oportunitat. Cal racionalitzar els 
costos i aquesta pot ser una iniciativa per compensar-los. Reitera que la moció planteja una 
oportunitat que no es pot desaprofitar. Hi votaran a favor. 
 
El Sr. Barberà  diu que el seu grup comparteix la idea de reutilització de diversos productes 
dipositats en les deixalleries. Creu, però, que el procés ha de ser molt curós, ja que en el 
moment en què cobréssim un preu (encara que sigui simbòlic) ens hauríem de fer càrrec de 
les reclamacions consegüents. Per donar aquest servei és necessari planificar el procés que 
va des del moment del lliurament a la deixalleria fins que es fa arribar al públic ( es fa amb la 
roba). Aquest procés és més llarg i complex. Accepta el compromís de fer una línia de 
reaprofitament amb garanties quan tinguem la nova deixalleria.  Per aquests motius, el vot 
del seu grup serà contrari.  
 
La Sra. Rivadulla  lamenta que l’equip de govern no voti a favor de la moció. Aquest servei 
s’està fent en altres ciutats i a Lleida tenim lloc per fer-ho. Creu que el Govern no té voluntat 
per fer-ho i no està d’acord en els motius que han donat per votar-hi en contra. El procés de 
selecció s’ha de fer. No estem avançant en la recuperació amb mesures com la de reduir 
l’horari de les mini deixalleries, tot i l’increment important del nombre d’usuaris. S’estan 
perdent gran part dels fruits de l’esforç precedent. Demana a l’equip de govern que s’ho 
repensi i no prevegi aquest servei a tan llarg termini.  
 
El Sr. Barberà  explica la reducció dels horaris de les mini deixalleries atès que cal optimitzar 
els recursos. La mitjana de dipòsit és el d’una persona cada dos hores. Cal canviar els hàbits 
i les costums i optimitzar els recursos. Els serveis els paguem entre tots els ciutadans.  
 
Es rebutja la moció amb 15 vots en contra del Grup del PSC i 12 vots a favor de la resta de grups. 

 
Punt núm. 29. Moció del Grup Municipal de CiU en qu è proposa la construcció de dues 
noves marquesines al recinte dels Camps Elisis.  
 
El Sr. Gavín  es remet al text presentat i explica la proposta. Considera que la importància de 
l’Aplec del caragol mereix que ens plantegem nous objectius per dignificar-ho, dotar-lo de 
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nous equipaments i aconseguir que tinguem una festa amb  més èxit. Recorda la petició que 
van fer en relació amb l’asfaltatge de la zona. Creu positiu dotar de marquesines permanents 
l’àrea on ara s’ubiquen les penyes amb carpes o tendals. Es dignificaria més l’Aplec i  
estalviaria recursos a les colles, a les festa en general i al mateix Ajuntament. També és 
important considerar que aquella àrea té molts altres usos lúdics, firals, etc. (ho explica). 
Demana que es faci un estudi per a la construcció de les noves marquesines, en el qual es 
tingui una especial cura en les qüestions de sostenibilitat (plaques solars, reutilització 
d’aigües, etc.). Pot haver-hi l’oportunitat d’incloure aquesta infraestructura en el nou “Pla 
Zapatero” que s’ha anunciat per a l’any vinent, que pot estar adreçat a actuacions en matèria 
de sostenibilitat.  
 
El Sr. Zapater  considera positiva la idea. Creu que el sistema de plaques solars en el sostre 
pot ser un dispendi econòmic considerable en un moment de crisi com l’actual. Tot i això, el 
seu vot serà favorable.  
 
La Sra. Rivadulla  diu que la intenció de la moció és bona. Malgrat això no està d’acord, en 
absolut, en la idea de repetir el concepte del denominat “pavelló blau”. Caldria fer un estudi 
de necessitats de tot aquest espai per racionalitzar-ne  l’ús i definir l’estètica del conjunt. No 
creu convenient pronunciar-se sobre una proposta concreta de dos marquesines. Cal fer un 
projecte de tot l’entorn. 
 
El Sr. Mitjans  diu que el seu grup només hi votaria a favor si la moció es concentra a fer el 
projecte o l’estudi; si l’acord ha de preveure també l’aprovació de la construcció, s’abstindrien 
de votar. Cal fer un estudi global i general sobre les actuacions als Camps Elisis i la Fira; en 
el moment de la redacció d’aquest estudi caldrà determinar quins són els elements que hi 
caldrà incorporar.  
 
La Sra. Horcajada  qualifica d’emblemàtic el recinte dels Camps Elisis i destaca la gran 
quantitat d’activitats que aixopluga. S’han fet millores en el recinte, però hi ha molts temes 
pendents. Cal estudiar els Camps des d’una perspectiva integral i decidir qüestions com el 
futur del Palau de Vidre, el manteniment de les piscines, etc.  Si la moció planteja només fer 
el projecte, hi estan d’acord. Reclama una visió integral d’una zona tan important per a la 
ciutat. 
 
El Sr. Presseguer  agraeix el reconeixement al treball que ha fet l’equip de govern per 
dignificar els equipaments de l’Aplec i dels Camps Elisis. Pel que fa a la moció explica que hi 
ha moltes incerteses per poder pronunciar-s’hi a favor. Hi haurà un nou Pla d’inversió local, 
però no sabem quins seran els seus objectius i eixos; no sabem encara quin tipus de 
projectes i mesures podrem encabir-hi. Els equipaments de la zona estan subjectes a la sort 
de la Fira de Lleida, que es troba en un moment de reflexió com a conseqüència del nou Pla 
estratègic. Instal·lar nous equipaments  pot dificultar el futur de la Fira. Per aquest motiu, el 
vot del seu grup serà contrari a la moció. 
 
El Sr. Gavín  diu que la seva proposta té tot el sentit, especialment quan el Govern ja ha 
anunciat que la seu de l’Aplec serà la que actualment fa servir i on es proposa actuar. Es 
proposa fer una infraestructura ben feta, sostenible i integrada en l’entorn. No vol que amb 
aquesta proposta passi el mateix que amb l’asfaltatge de la zona; llavors el Grup de CiU va 
veure rebutjada una moció conjunta amb ERC. Llegeix els arguments que en aquell moment 
va donar el Grup del PSC per votar-hi en contra i que són similars als que ara s’addueixen 
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per votar-hi també de manera negativa. Allò que no es podia fer, ara s’ha executat de manera 
immediata en aplicar el Fons local. Tots ens felicitem de les obres d’asfaltatge (els que ho 
han fet i els que ho varem proposar inicialment). Entén que els grups tinguin dubtes i s’ofereix 
a modificar la proposta en relació amb la construcció a curt termini de l’equipament. Seria una 
oportunitat tenir el projecte i per això limita la moció a la redacció del projecte.  
 
El Sr. Presseguer  diu que no es pot comparar el projecte general amb un projecte individual 
o un asfaltatge amb la construcció de dues marquesines. Hi ha actuacions que poden ser 
complementàries del Pla estratègic de la Fira i altres que poden no ser-ho. Caldrà veure els 
objectius del nou Pla d’inversions locals per decidir quines seran les prioritats. Els projectes 
tenen un cost i cal establir prioritats. L’espai destinat a l’Aplec s’ha dignificat molt. 
 
El Sr. alcalde  vol recordar que a l’Aplec del caragol s’han destinat 700.000 euros en dos 
anys en infraestructures, cosa que ha fet que es dignifiqui molt l’espai destinat a aquesta 
activitat.  
 
Es rebutja la moció amb 15 vots en contra del Grup del PSC,  11 vots a favor del grups de 
CiU, PP, ERC i el regidor no adscrit i 1 abstenció del Grup d’ICV-EUiA.  
 
 
Punt núm. 30. Moció conjunta dels grups municipals d’ERC i del PSC en què 
requereixen millores substancials a l’estació d’aut obusos i la instal·lació d’un punt 
d’informació  
 
La Sra. Bergés  explica que la moció recull dos punts del PSpC en què es demanen fer 
millores a l’estació d’autobusos. Explica que s’ha fet una transacció amb el Grup del PSC 
substituint la paraula “exigirà” per “demanarà” en relació amb l’empresa concessionària. Creu 
que allò important és treballar per aconseguir les millores proposades, malgrat la previsió del 
trasllat de l’estació d’autobusos.  
 
El Sr. Zapater  creu que la moció és positiva i hi votarà a favor. Demana que quan es 
decideixi la inversió a fer es tingui en consideració la provisionalitat de l’estació.  
 
La Sra. Rivadulla  creu que la moció és molt oportuna i que cal donar compliment a allò 
acordat en el PSpC. Exigir no és el mateix que demanar, però proposa que es demani amb la 
màxima exigència.  
 
La Sra. Horcajada  defensa  fomentar el transport públic a la ciutat i creu que les 
instal·lacions adequades són fonamentals. Com que en aquest cas les instal·lacions no són 
les convenients donaran suport a la moció. L’actual estació d’autobusos no pot ser 
qualificada com a pròpia del segle XXI. És cert que hi ha la previsió de traslladar-la, però això 
no justifica una espera en la necessària  millora de les instal·lacions actuals. Cal complir el 
compromís inclòs en el PSpC.  
 
El Sr. Padilla  diu que el seu grup s’abstindrà de votar la moció. No estan d’acord amb la part 
de l’exposició de motius en la qual es diu que l’Ajuntament ha demostrat reiteradament el 
suport al transport públic; el Grup de CiU creu que encara queda molta feina per fer i que 
s’han incomplert compromisos en aquesta matèria inclosos en el PSpC. Creu que la 
transacció que s’ha fet  (canviant de l’exigència a la petició) és un canvi substancial. El PSpC 
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és un pacte entre l’equip de govern  i els sindicats (en el qual no han participat la resta de 
grups). Amb aquesta moció s’està rebaixant un dels compromisos adquirits en el PSpC; creu 
que això és contradictori. Es ratifica un acord previ, es rebaixa el nivell de compromís i al 
mateix temps es demostra l’incompliment dels terminis que s’havien acordat per executar els 
pactes. Reconeixen la bona intenció de la moció inicial d’ERC, però no hi poden donar suport 
al text transaccional.    
 
El Sr. alcalde  manifesta que el PSpC el negocien els sindicats amb el Govern; és un conveni 
col·lectiu. També el Govern negocia en solitari els convenis i els acords sindicals interns, que 
són complexos i sobre els quals cap grup ha manifestat la voluntat de participar en la 
negociació. Cal estar a les dures i a les madures.  
 
El Sr. Padilla  creu que no es poden comparar els dos pactes. El PSpC és un pacte social 
que defineix polítiques de l’Ajuntament. Insisteix que no s’estan complint les dates fixades per 
a l’execució dels compromisos.  
 
El Sr. alcalde  explica que el PSpC és un conveni col·lectiu entre el sindicats i l’Administració 
municipal, en el qual les contraprestacions són socials i no tenen caràcter de dineràries.  
 
La Sra. Camps  diu que la moció és bona i li sorprèn l’abstenció del Grup de CiU. Discrepa 
amb la valoració que ha fet el Sr. Padilla sobre la defensa i el foment del transport públic per 
part del Govern; creu que és evident que el transport públic és un dels punts que rep els 
majors esforços municipals. Explica que la concessió és molt antiga i que el PSpC no vincula 
l’empresa  concessionària (vincula l’Ajuntament). Podem demanar i negociar amb els 
concessionaris. La concessió és antiga i peculiar, ja que la titularitat del servei és de la 
Generalitat i la concessionària, de l’Ajuntament.  
 
La Sra. Bergés  agraeix el suport dels grups i lamenta l’abstenció de CiU. No és la primera 
vegada que els grups plantegen  mocions per ratificar acords. Explica que exigir és demanar 
imperativament; ara s’acorda demanar, simplement. Cal diferenciar el to de redacció d’un 
pacte amb la voluntat d’arribar a aconseguir l’objectiu final. La diferència lèxica no canvia el 
sentit de la proposta. Importa que es facin les millores d’un servei que fa servir un gran 
nombre de ciutadans de manera diària.  
 
S’aprova amb 6 abstencions del Grup Municipal de CiU i 21 vots favorables de la resta de 
grups.  
 
 
Punt núm. 31. Moció conjunta dels grups municipals del PP i PSC sobre l’ús en els 
cartells d’informació turística del català, castell à i altres llengües de la UE  
 
La Sra. Horcajada  explica que han presentat aquesta moció per tal de demanar que en els 
cartells o plafons d’informació turística, a més del català, es faci servir el castellà i al menys 
una altra de les llengües de la Unió Europea  (francès o anglès). També diu que s’ha fet una 
transacció amb el Grup del PSC per tal que aquesta modificació es faci d’una manera 
progressiva (explica el contingut de la part dispositiva). Creu que Lleida té cada cop més 
oportunitats en matèria turística (fomentades per l’AVE, el futur aeroport, la Llotja, etc.); cada 
cop tindrem més visitants de la resta de l’Estat,  d’altres països de la UE i de la resta del món. 
Fer la senyalització en altres idiomes facilitarà la comunicació amb els visitants. No es tracta 
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de crear cap problema amb la llengua ni de qüestionar quina és la nostra llengua vehicular.  
Agraeix que els grups del PSC i d’ECV-EUiA hagin donat suport a aquesta proposta.  
 
El Sr. Zapater  manifesta que votarà a favor de la moció. Explica que havia defensat 
reiteradament aquesta proposta en la darrera campanya electoral i també amb posterioritat. 
En coherència, el seu vot només pot ser afirmatiu. 
 
La Sra. Rivadulla  diu que qualsevol actuació que serveixi per millorar la comunicació sempre 
és positiva. Considera que aquesta proposta planteja una actuació d’absoluta normalitat. El 
seu vot serà favorable. 
 
La Sra. Bergés  diu que el seu grup s’abstindrà de votar aquesta moció, atès que la 
considera innecessària. Els resulta estrany que l’equip de govern hi doni suport: Turisme de 
Lleida ha tingut i té uns criteris clars en allò que fa referència a la projecció turística de la 
ciutat en l’elaboració de materials en diverses llengües. Dubta que no hi hagi voluntat de 
crear polèmica al voltant de la llengua, en especial si es té en consideració quin és el grup 
proponent; es podia haver plantejat aquesta qüestió en el si del Patronat, ja que es tracta 
d’una proposta d’actuació molt puntual. Hi ha molts altres rètols que estan escrits en quatre 
idiomes: català, castellà, anglès i francès. No hi ha un dèficit d’informació turística en altres 
idiomes. Fins i tot hi ha moltes descripcions en què la traducció no és necessària. En altres 
casos (per evitar un excés d’informació escrita) s’han produït audioguies en diversos idiomes. 
Creu que la proposta de moció és massa genèrica i no respon a cap necessitat real. 
Considera que no calia fer una moció per una qüestió que es pot resoldre en el Patronat de 
Turisme. No hi ha cap dèficit en aquesta matèria.  
 
La Sra. Rodríguez  diu que fer de Lleida una ciutat oberta i cosmopolita no passa per la 
senyalització en castellà dels rètols turístics o dels topònims dels nostres monuments. Cal 
que tothom que vingui de fora sàpiga que a Lleida es parla el català, que és la nostra llengua 
vehicular. Els monuments de la nostra ciutat són coneguts en català. Per aquests motius el 
Grup de CiU s’abstindrà de votar la moció.  
 
La Sra. Mínguez  manifesta que el seu grup donarà suport a la moció. La proposta pot 
reforçar l’objectiu que tenim de convertir Lleida en una capital turística de l’interior. En cap 
cas es vol canviar els topònims o les definicions dels monuments. Aquesta moció fa 
referència a la informació turística associada als monuments. Turisme de Lleida té eines per 
facilitar informació sobre el perfil dels visitants de la nostra ciutat; el 50% són catalans, un 
30% parlen en castellà i el 20% restants són estrangers. Creu que no hi ha cap polèmica 
sobre la llengua en aquesta proposta. Els fulls informatius de Turisme de Lleida ja estan en 
quatre idiomes i les audioguies també disposen d’informació en cinc. La informació associada 
als monuments també ha d’estar redactada en diversos idiomes. Creu que no hi ha cap mala 
fe en aquesta moció.   
 
La Sra. Horcajada  diu que la necessitat de la moció ve justificada pel fet que els cartells 
informatius multilingües que es demanen ara no hi són. El Grup del PP pot presentar les 
propostes que consideri oportunes; en el Ple no s’ha limitat a cap grup la presentació de 
mocions de les qüestions més diverses. Pel seu grup (i per molts ciutadans de Lleida i del 
país) les llengües de Catalunya són el català i el castellà. La moció fa referència a uns 
cartells indicadors concrets  (esmenta com a exemple els que hi ha a tot el  carrer Major). No 
tothom al món parla català.  
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La Sra. Bergés  diu que és conscient que tothom no parla català. Defensa la projecció 
turística de la ciutat i suposa que la voluntat de fer aquesta informació turística en diversos 
idiomes ja existia per part del Govern. Diu que el PP ha fet servir la polèmica sobre la llengua 
en moltes ocasions. Molts dels punts d’informació sobre monuments només tenen inscrit el 
nom i el segle de la construcció; en aquest cas no hi ha cap dèficit per raó d’idioma.   
 
S’aprova amb 19 vots a favor dels grups del PP, PSC i ICV-EUiA i el regidor no adscrit i 7 
abstencions dels grups de CiU i ERC. 
 
 
Punt núm. 32. Moció del Grup Municipal del PSC en q uè demana el manteniment de la 
connexió prevista en el projecte inicial d’intersec ció de l’autovia A-22 amb la carretera 
de Gimenells-Sucs-Almacelles  
 
El Sr. Gavín  explica que s’han tingut moltes converses amb la Sra. Camps per tal de 
consensuar la moció. Demana que la Sra. Camps clarifiqui una qüestió que el seu grup va 
demanar en el Ple anterior. En concret es determina que la sol·licitud de l’accés a Suchs es 
fa sense detriment de l’accés que hi ha previst en relació amb Almacelles. Per aquest motiu 
se li va demanar a la Sra. Camps que ho digués davant el Ple, per tal que quedi la constància 
oportuna. 
 
La Sra. Camps  diu que, tal com van comentar, el punt segon de la moció deixa ben clar que 
es defensa que es mantingui el nou enllaç amb l’autovia a l’entrada d’Almacelles, en direcció 
a Osca. Es dóna per fet que no es modifica el darrer enllaç (tercer)  i queda clar que es 
demana que es mantingui sense detriment que Suchs pugui recuperar l’enllaç previst 
inicialment.   
 
S’aprova per unanimitat.  
 
El Sr. alcalde  diu que, per raons òbvies,  aquest acord, a més de ser traslladat al Ministeri de 
Foment, serà també comunicat a l’alcalde pedani i a la Junta de Suchs.  
 
 
PRECS I PREGUNTES  
 
Primera.  El Sr. Gavín  formula dues preguntes sobre el documental que s’ha fet sobre la 
Llotja. La primera de les qüestions és quin ha estat el pressupost o el cost que ha tingut 
aquest documental. La segona fa referència a qui va encarregar aquest documental i amb 
quins criteris i quins objectius es va plantejar.  
El Sr. alcalde  informa que el pressupost i cost d’aquest documental ha estat de 57.568 
euros. Va ser encarregat per la societat Llotja de Lleida, mitjançant els seus òrgans de 
govern (en aquest cas el president i la consellera delegada, després de la presentació prèvia 
de l‘estratègia de promoció al Consell d’Administració). Aquesta presentació de l’estratègia 
de comunicació la va fer directament el responsable de l’empresa Bassat, que és qui va tenir 
l’encàrrec del projecte de comunicació global i l’encàrrec del documental al director Sr. Albert 
Solé.  
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El Sr. Gavín  agraeix la informació. La explicació donada aclareix el fet que cap dels 
membres del plenari sabés que s’havia fet aquest documental com a tal; s’havia parlat 
d’accions de promoció de manera genèrica, però no d’aquesta actuació en concret. No té 
gens clar el perquè i l’ús que s’ha fet d’aquest documental. Pregunta si aquest documental 
tenia com a objectiu la promoció de la Llotja; especialment si es té en consideració que 
aquestes tasques de promoció les té encarregades l’empresa concessionària de la gestió de 
l’equipament (es remet a la clàusula 4 del Plec). No veu el motiu pel qual ens hem hagut de 
fer càrrec. També planteja una segona reflexió. Aquest documental dura 13 minuts i 30 
segons ; en 6 minuts i 16 segons surt l’alcalde de Lleida com a protagonista. Hi ha més 
minutatge destinat a l’alcalde de Lleida que a la Llotja. Sembla que el documental sigui més 
una eina de màrqueting polític de l’alcalde  que de promoció de la Llotja. Per aquests motius 
creu que no està justificat el diner públic; especialment per fer una tasca que té encarregada 
ja una empresa amb càrrec als seus costos i als seus beneficis. Demana que es corregeixi 
aquesta actuació i que només es destinin a la promoció de la Llotja els diners que 
corresponen a aital finalitat; creu que hem llençat 60.000 euros. Demana que es corregeixi el 
vídeo i que el documental es cenyeixi a l’explicació de la llotja i no dels pensaments de 
l’alcalde.  
 
El Sr. alcalde  diu que està tranquil i satisfet de la inversió. Si ha pogut generar al Sr. Gavín 
tota aquesta preocupació vol dir que ha complert els objectius previstos i que té un impacte 
real. Explica que, hores d’ara, no hi ha empresa concessionària de la Llotja: encara no s’ha 
produït l’adjudicació. La comissió tècnica està estudiant si l’oferta presentada compleix el 
Plec de condicions. No es podia fer, doncs, aquesta inversió mitjançant l’empresa 
concessionària. Diu que CiU ha criticat que no s’estaven fent suficients gestions per garantir 
l’existència de congressos de manera immediata. Si no haguéssim fet promoció de la Llotja, 
no s’hauria presentat cap licitador per a la gestió. L’operació financera i econòmica de la 
Llotja ha estat una de les més profitoses de l’Ajuntament en els darrers anys; no costa ni un 
euro als ciutadans. És la segona millor operació urbanística i financera després de la compra 
de Gardeny. El documental és un publireportatge no tradicional; vàrem ser agosarats i vàrem 
optar per un creador al qual li van atorgar (al poc temps) un  premi Goya. Si ara haguéssim 
intentat fer aquest contracte, hauria estat molt més car. Cal entendre que es va adquirir un bé 
cultural, una creació. Cal convèncer el creador (cosa que va costar). Va fer un documental 
original, aplicant conceptes de credibilitat. L’alcalde ha posat la imatge a la Llotja i si aquesta 
fracassa serà un fracàs de l’alcalde, que esdevé el primer venedor de la ciutat. Creu que no 
és en absolut procedent demanar que es modifiqui una obra de creació; mai es demanarà a 
un pintor que esmeni un quadre, a un autor teatral que esmeni un guió o a un cineasta que 
modifiqui una obra seva.  
 
Segona.  La Sra. Rivadulla  diu que s’ha publicat informació sobre que en el Parc de Gardeny 
estava prevista la instal·lació d’un centre d’investigació per a energies alternatives. Al campus 
de Cappont hi ha un edifici, el CREA, que es va fer amb aquesta finalitat i ha estat molts anys 
buit per manca de recursos pel seu manteniment. Demana que no es dupliquin instal·lacions i 
que, si és el cas, es facin els convenis que calguin entre UdL i el PCiTAL per l’ús òptim del 
CREA. Creu que el projecte global de l’agroalimentació no funciona prou bé  i que això podria 
propiciar que ens especialitzéssim molt en el tema de les energies alternatives (que en el 
nostre territori són molt potents).  
El Sr. alcalde  reconeix la tasca de proposta que sobre el tema de les energies alternatives 
ha fet la Sra. Rivadulla. La investigació agroalimentària ha de contenir també la d’energies 
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renovables i la de gestió mediambiental i de residus. No està d’acord en el fet que el projecte 
agroalimentari no vagi bé.  El Maqcentre funciona, el sector del cereal també funciona, s’ha 
adjudicat el Fruitcentre i s’ha fet un acord amb Barcelona Digital per al desenvolupament de 
les tecnologies d’aplicació al sector agroalimentari. Són a  punt de tancar actuacions en els 
sectors de l’oli, el lacti o el de la fusta. En relació amb el CREA, diu que s’ha parlat molt amb 
la UdL; es treballarà molt amb activitats complementàries. Espera que en el segon Pla 
d’inversió local es puguin incloure les qüestions que no estan previstes en el centre de 
Cappont, com són el Viver d’Empreses especialitzat o els espais experimentals. Caldrà 
esperar el contingut d’aquest Pla i quins projectes s’hi poden incloure.  
 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari 

Vist i plau 
L´alcalde

 


